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Protokół  XXVI sesji 

Rady Miejskiej we Włoszczowie 

z dnia  30 grudnia 2020 roku 

 

                Obrady dwudziestej szóstej sesji Rady Miejskiej we Włoszczowie  rozpoczęły się 

o godzinie 900  i trwały do godzinny 1015. W obradach sesji uczestniczyło 14 radnych zgodnie 

z listą obecności (nieobecny radny Mirosław Małecki).  

W sesji uczestniczyli również: 

1. Grzegorz Dziubek – Burmistrz Gminy, 

2. Sławomir Owczarek – Dyrektor Biura ds. Inwestycji, 

3. Henryka Skiba – Sekretarz Gminy, 

4. Dariusz Górski – Skarbnik Gminy, 

5. Michał Ślęzak –  Naczelnik Wydziału MRO, 

6. Monika Kowalska – Naczelnik Wydziału SO, 

7. Anna Malinowska – naczelnik Wydziału OR, 

8. Iwona Boratyn  - Rzecznik prasowy Gminy Włoszczowa 

9. Konrad  Kokowski –  Adwokat, 

10. Ireneusz Stawowczyk – Prezes Klubu „HETMAN” Włoszczowa,  

11. Łukasz Michalski - Wiceprezes Klubu Sportowego ”HETMAN” ds. siatkówki. 

       

Obradom przewodniczył Grzegorz Dudkiewicz.  

Przewodniczący Rady Miejskiej powitał wszystkich zaproszonych gości. 

Do punktu 1  

Przewodniczący Rady - otworzył obrady dwudziestej szóstej sesji VIII kadencji Rady Miejskiej 

we Włoszczowie. 

Stwierdził, iż zgodnie z listą obecności w obradach uczestniczy 14 radnych i obrady są 

prawomocne.  

Na sekretarza obrad powołał Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Krzysztofa Suligę.  

 

Przewodniczący Rady – udzielił głosu Ireneuszowi Stawowczykowi Prezesowi Klubu 

Sportowego „HETMAN” Włoszczowa. 

Ireneusz Stawowczyk – Prezes  Klubu Sportowego „HETMAN” przedstawił działalność 

Klubu. Od 2015 roku   dwie kadencje były burzliwe  Klub był zadłużony na ponad 70 tysięcy 

złotych. W pierwszej kadencji Zarząd założył działanie - zniwelowanie zadłużenia. 

Dzięki Gminie Włoszczowa i przekazanym środkom finansowym nastąpiła stabilizacja, co 

pozwoliło na prowadzenie działalności bieżącej, a środki finansowe pochodzące od  sponsorów 

pozwoliły na zmniejszenie zadłużenia. Dorobek sportowy – dwa awanse piłkarzy i siatkarzy 

awans do II ligi. Klub liczy 211 czynnych sportowców w wieku od 4 lat wzwyż dzięki staraniom 

działaczy sportowych i samorządowców rozwija się sport w naszym mieście. Podziękował 

Burmistrzowi i radnym za to, że w okresie dwu kadencji zawsze Zarząd był przyjmowany 

z życzliwością i zawsze w razie potrzeby udzielano pomocy dla Klub, nie tylko w sprawach 

finansowych ale również w pozyskaniu sponsorów.     

Łukasz Michalski – Wiceprezes Klubu Sportowego „HETMAN” Włoszczowa Sekcja Piłki 

Siatkowej dołączył się do słów wypowiedzianych przez Prezesa i dodał, że siatkarze grają  

w II lidzie.  Podziękował  za wsparcie ze strony Rady Miejskiej i za podjętą decyzję w sprawie 

powstania na Hali Sportowej nowej nawierzchni, co stworzy lepsze warunki do treningów 

i wyeliminuje kontuzje. Zachęcił jako lekarz stomatolog do szczepienia się przeciw COVID-

19 dla bezpieczeństwa samych siebie jak i najbliższych osób. 

Przewodniczący Rady – w imieniu Rady Miejskiej życzył Prezesom Klubu dużo wytrwałości 

i optymizmu oraz pozyskiwania nowych sponsorów. Złożył również życzenia  dla członków 

Klubu „HETMAN”.  
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Do punktu 2 

Przewodniczący Rady – zwrócił się z pytaniem czy są uwagi lub propozycje zmian  

do porządku obrad, zmian nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad. 

 Głosowanie: 14 głosów „za”, porządek został przyjęty. 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie  prawomocności obrad, powołanie sekretarza obrad.  

2. Zatwierdzenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z XXIV i XXV sesji VIII kadencji Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

4. Informacja Burmistrza z realizacji uchwał z XXIV i XXV sesji Rady Miejskiej   

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na 2021 rok, 

2) wyznaczenia przedstawicieli Rady Miejskiej we Włoszczowie do Gminnej Rady 

Działalności Pożytku Publicznego,  

3) wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właścicieli nieruchomości oraz określenia warunków i trybu składania 

deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej, 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania czystości na terenie Gminy 

Włoszczowa, 

5) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Włoszczowa na lata 2021-2029, 

6) uchwalenia budżetu Gminy Włoszczowa na 2021 rok.  

6. Sprawy różne. 

7. Zamkniecie obrad. 

 

Do punktu 3                                                                                                                                                                                                                                                

Przyjęcie  protokołu XXIV sesji  Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

Przewodniczący Rady -  zwrócił się do Rady informując, iż protokół  XXIV sesji  Rady 

Miejskiej VIII kadencji z dnia 27 listopada 2020r. pozostawał do wglądu w Biurze Rady  

Miejskiej, każdy radny miał możliwość zapoznania się i wniesienia uwag.  Zapytał czy  są  

uwagi co do treści protokołu. W związku z tym, że nie zostały zgłoszone żadne uwagi, protokół 

poddany został pod głosowanie. 

Głosowanie: 14 głosów „za”  -  protokół został przyjęty. 

 

Przyjęcie  protokołu XXV sesji  Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

Przewodniczący Rady -  zwrócił się do Rady informując, iż protokół  XXV sesji  Rady Miejskiej 

VIII kadencji z dnia 11 grudnia 2020r. pozostawał do wglądu w Biurze Rady  Miejskiej, każdy 

radny miał możliwość zapoznania się i wniesienia uwag.  Zapytał czy  są  uwagi co do treści 

protokołu. W związku z tym, że nie zostały zgłoszone żadne uwagi, protokół poddany został 

pod głosowanie. 

Głosowanie: 14 głosów „za”  -  protokół został przyjęty 

Do punktu 4 

Informacja Burmistrza Gminy z realizacji uchwał  z XXIV i XXV sesji  Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady – poprosił Burmistrza o przedstawienie informacji z realizacji uchwał. 

Burmistrz - poinformował, iż na XXIV sesji Rady Miejskiej w dniu 27 listopada  2020r. podjęto 

6  uchwał, które w dniu 30 listopada 2020r.przekazano: 

−  Wojewodzie Świętokrzyskiemu w trybie art. 90 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie 

gminnym – 2 uchwały, 

− Regionalnej Izbie Obrachunkowej – w trybie art.11 ustawy z dnia 7 października 1992r. 

o regionalnych izbach obrachunkowych – 3 uchwały, 
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−  w dniu 27 listopada 2020r. przekazano do ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Świętokrzyskiego w trybie art. 15 ust. 1 ustawy z dnia 20 lipca 2000r. 

o ogłoszeniu aktów normatywnych i niektórych aktów prawnych - 4 uchwały. 

 

na XXV sesji Rady Miejskiej w dniu 11 grudnia  2020r. podjęto  3  uchwały, które w dniu     

14 grudnia 2020r. przekazano; 

− Wojewodzie Świętokrzyskiemu w trybie art. 90 ustawy z dnia 8 marca 1990r.   

o samorządzie gminnym – 2 uchwały, 

− Regionalnej Izbie Obrachunkowej – w trybie art.11 ustawy z dnia 7 października 

1992r. o regionalnych izbach obrachunkowych – 1 uchwałę, 

      -  w dniu 11 grudnia 2020r. przekazano do ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Świętokrzyskiego w trybie art. 15 ust. 1 ustawy z dnia 20 lipca 2000r. 

o ogłoszeniu aktów normatywnych i niektórych aktów prawnych - 2 uchwały. 

Burmistrz  - przedstawił informację dotyczącą realizacji uchwał podjętych na XXIV i XXV 

sesji. Poinformował również, że w okresie między sesjami wydał 10 zarządzeń dotyczących 

funkcjonowania Urzędu i jednostek organizacyjnych. 

 

Przewodniczący Rady – zwrócił się do radnych, iż w związku z tym, że projekty uchwał wraz 

z uzasadnieniem otrzymali w materiałach, nie będą szczegółowo omawiane na sesji. Uchwały 

poddawane będą pod głosowanie w kolejności wymienionej w porządku obrad.  

Do punktu 5.1  

Uchwała w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych  

na 2021 rok 

Przewodniczący Rady –  zapytał czy są pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono.  

Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po jej odczytaniu 

przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 14 głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XXVI/174/20  w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2021 rok. 

Do punktu 5.2 

Uchwała w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Rady Miejskiej we Włoszczowie  

do Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego 

Przewodniczący Rady – poinformował, iż z dniem 9 stycznia 2021 roku upływa kadencja 

Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego powołanej Zarządzeniem Nr 0050.2.2018r. 

Burmistrza Gminy Włoszczowa. W upływającej kadencji przedstawicielami Rady Miejskiej 

we Włoszczowie są radni: Dariusz Gieroń, Michał Szafrański i Robert Suliga. Jednocześnie do 

nowej kadencji zgłosił trzy kandydatury: Dariusza Gieronia, Michała Szafrańskiego  

i Roberta Suligę. Zapytał czy wskazani radni wyrażają zgodę, kandydaci wyrazili zgodę. 

Zapytał czy są inne kandydatury. Innych zgłoszeń nie było. Przystąpiono do głosowania. 

Głosowanie: 14 głosów „za” (jednogłośnie) kandydatury zostały przyjęte.      

Przewodniczący Rady - odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po 

jej odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 14 głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XXVI/175/20  w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Rady Miejskiej  

we Włoszczowie do Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego. 

Do punktu 5.3 

Uchwała w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości oraz określenia warunków i trybu 

składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej            

Przewodniczący Rady –  zapytał czy są pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono.  

Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie. 
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  Michał Ślęzak – Naczelnik Wydziału MRO – poinformował, iż po przesłaniu projektów 

uchwał nastąpiła jeszcze zmiana tej uchwały. Skreślony został § 5 z przesłanego projektu, 

a w miejsce skreślonej treści wpisany został § 5, który w projekcie był jako § 6.   

Przewodniczący Rady – poinformował, iż projekt uchwały zostanie przegłosowany 

z wprowadzoną poprawką. Przystąpiono do głosowania.  

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 14 głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XXVI/176/20  w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości oraz określenia warunków 

i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej. 

Do punktu 5.4            

zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania czystości na terenie Gminy 

Włoszczowa 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są pytania do projektu uchwały. 

Radny Dariusz Gieroń – zwrócił się z pytaniem do Naczelnika Michała Ślęzaka  czy odległość 

między koszami przy drodze- odległość 200 metrów jest liczona przy jednej stronie chodnika 

czy przemiennie. 

Naczelnik Ślęzak – udzielił odpowiedzi poinformował, iż  odległość jest liczona przemiennie. 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są jeszcze pytania do projektu uchwały, więcej pytań nie 

wniesiono. Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po jej 

odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 14 głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XXVI/177/20  zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania czystości 

na terenie Gminy Włoszczowa. 

Do punktu 5.5 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Włoszczowa na lata 2021-2029 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są pytania do projektu uchwały. 

Dariusz Górski Skarbnik Gminy – poinformował, że  projekty uchwał w sprawie WPF na lata 

2021-2029 oraz projekt budżetu na 2021rok przekazany został radnym w materiałach na sesję 

w listopadzie. Do WPF zostały wprowadzone autopoprawki, które w dniu dzisiejszym zostały 

przekazane. Szczegółowo omówił zmiany, które  dotyczyły wysokości dochodów i wydatków.  

Projekt uchwały otrzymał pozytywną opinię z Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach 

z dnia 15 grudnia 2020 roku.  

Zbigniew Woldański – powiedział, że w załączniku Nr 3 do WPF jest zapis „ przebudowa ulicy 

Konopnickiej we Włoszczowie” poprosił o wprowadzenie zmiany w nazwie ulica Marii 

Konopnickiej. 

Skarbnik – poinformował, iż zostanie wprowadzona zgłoszona poprawka.  

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś z radnych chciały jeszcze zabrać głos  w sprawie 

uchwały. 

Radna Anna Błaszczyk – zapytała Skarbnika czy w związku z wprowadzeniem autopoprawek 

do WPF, zaopiniowanej w dniu 15.12.2020r. przez  RIO, uchwały Składu Orzekającego RIO 

są aktualne, czy też nie są aktualne. 

Skarbnik -  wyjaśnił, że RIO opiniowała projekt uchwały natomiast od listopada do 30 grudnia 

upłynęło trochę czasu, sytuacja jest dynamiczna wpłynęły dodatkowe środki finansowe. 

Uchwała budżetowa jak i uchwała WPF po podjęciu w dniu dzisiejszy będzie jeszcze raz 

opiniowana przez RIO w Kielcach i będą nowe opinie dotyczące już uchwał  nie do projektów 

zgodnie z ustawą o finansach publicznych.    

Przewodniczący Rady – zapytał czy jeszcze ktoś chciałby zabrać głos, więcej głosów nie 

wniesiono. Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po jej 

odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 14 głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XXVI/178/20  w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Włoszczowa 

na lata 2021-2029. 
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Do punktu 5.6 

uchwalenia budżetu Gminy Włoszczowa na 2021 rok 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos. 

Dariusz Górski Skarbnik Gminy – szczegółowo omówił autopoprawki do budżetu na 2021 r. 

Poinformował, iż w stosunku do przesłanego projektu uchwały zwiększono dochody o kwotę 

863 744,00 zł, łączna kwota planowanych dochodów budżetu gminy wynosi 90 7244 62,00 zł. 

Wydatki – zwiększono o kwotę 2 863 744,00 zł, łączna kwota planowanych wydatków wynosi 

98 388 617,00 zł. W uchwale budżetowej wprowadzono nowy § 10 w brzmieniu” określa się 

maksymalną wysokość pożyczek udzielanych przez Burmistrza do kwoty 100 000,00 zł na okres 

nie przekraczający roku budżetowego.” Projekt uchwały budżetowej otrzymał dwie pozytywne 

opinie z Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach o możliwości sfinansowania deficytu 

oraz o projekcie uchwały budżetowej. W 2021 roku nie planuje się zaciągniecie kredytów.   

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś z radnych chciały zabrać głos w sprawie projektu 

uchwały, pytań nie wniesiono. Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną 

i uzasadnienie. 

Skarbnik – poinformował, iż wystąpił błąd pisarski w § 2 pkt 2 wpisano 2020 rok winien być 

zapis na 2021 rok. 

Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie projekt uchwały . 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 13 głosami ”za” , 1 głos wstrzymujący  

podjęła uchwałę Nr XXVI/179/20  w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Włoszczowa na 2021 

rok. 

Burmistrz – podziękował Radzie za przyjęcia  budżetu na 2021 rok. Cyt. „ Zaproponowany 

budżet, który Państwo przyjęliście w dniu dzisiejszym jest budżetem zoptymalizowanym, 

bezpiecznym z uwagi na wiele aspektów. Tym aspektem jest niepewność. Rok temu, gdy  

przyjmowaliśmy budżet na 2020 rok  nie wiedzieliśmy, że wybuchnie pandemia, która będzie 

miała istotny wpływ na dochody w naszym samorządzie. Nie wiemy co będzie w naszej 

gospodarce, a tym samym w dochodach budżetowych samorządu  Gminy Włoszczowa  na 2021 

roku. Jest jeszcze jedna ważna sprawa, którą należy poruszyć- kończy się okres programowania 

Unijnego w ramach środków programu operacyjnego. Wchodzimy i będziemy wchodzić w nowy 

okres,  co jest dla nas kluczowe i istotne - dobre przygotowanie się, tak jak przygotowaliśmy się 

do tych środków Unijnych, abyśmy mogli je absorbować pełnymi garściami. Dlatego myślę, że 

jest to dobry czas na pewne pomysły, na realizację założonych strategii, przygotowanie 

dokumentacji na lata następne. Myślę, że te zadania ujęte w ostatniej chwili w ramach 

autopoprawek do budżetu w znaczący sposób  przyczynią się do jakości życia naszych 

mieszkańców. Mam nadzieję i przekonanie również, że w trakcie roku budżetowego będą się 

pojawiały jakieś środki, to z mojej strony i mojego zespołu deklaruję maksymalne wykorzystanie 

tych środków na potrzeby naszej małej ojczyzny.”  

Do punktu 6 

 Sprawy różne               

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś z państwa radnych chciałby zabrać głos w sprawach  

różnych. 

Radny Michał Szafrański – powiedział, że została otwarta tak długo oczekiwana obwodnica 

miasta Włoszczowy lecz skrzyżowanie obwodnicy z drogą powiatową prowadzącą w kierunku 

Woli Wiśniowej budzi pewne obawy związane z bezpieczeństwem w ruchu drogowym. 

Na przełomie 2016/2017 roku ówczesny radny Stefan Lesiak kierował pisma do zarządcy drogi 

tj. do ŚZDW w Kielcach, do władz samorządowych powiatu i gminy w sprawie budowy ronda 

na tym odcinku drogi, lecz zawsze udzielano odpowiedzi negatywnej. Powiedział, że w imieniu 

mieszkańców jak i własnym kieruje pismo do Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich 

w Kielcach pytając w piśmie miedzy innym o to: 

➢ czy na  skrzyżowaniu drogi powiatowej z obwodnicą na kierunku Wola Wiśniowa, 

Ewina będzie zainstalowana sygnalizacja świetlna, 

➢ czy zostaną zamontowane znaki drogowe informujące o ograniczeniu prędkości, do 
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chwili obecnej ich nie ma, 

➢ czy osoby poruszające się pieszo  lub  rowerem w kierunku Włoszczowy i z powrotem  

będą mogły przekraczać obwodnicę, brak jest oznakowania przejścia dla pieszych, 

natomiast  jadąc od strony Kielc  jest znak o zakazie poruszania się pieszo i rowerem, 

➢ czy zostanie obniżona skarpa na rondzie na ulicy Jędrzejowskiej, rondo usytuowane jest 

w pobliżu przejazdu kolejowego co ogranicza widoczność za rondem.     

Ponadto zapytał: 

➢ czy jest już coś wiadome w temacie  szczepień przeciw wirusowi  COVIT 19 na naszym 

terenie, 

➢ czy roznoszenie nakazów podatkowych przez sołtysów będzie odbywało na tej samej 

zasadzie co rok wcześniej.  

Podziękował w imieniu środowiska osób niepełnosprawnych Burmistrzowi za wdrożenie 

w Gminie Włoszczowa Programu Asystent Osób Niepełnosprawnych. 

Radny Czesław Młynarczyk - poinformował, iż plac po budowie obwodnicy jest 

uporządkowany, niestety prywatne firmy zwożą na ten plac kamienie, materiał po rozbiórce 

cegły itp. Zapytał czy istnieje możliwość zamknięcia wjazdu na teren tego placu tak, aby  inne 

firmy i osoby nie mogły z niego korzystać.  

Poprosił o ustawienie kosza na śmieci przy przejeździe kolejowym  na ulicy Jędrzejowskiej. 

Radny Jerzy Wiśniewski  -  odniósł się do zadanego pytania w sprawie szczepień -

poinformował, iż Społeczna Rada ZOZ Włoszczowa jeszcze nie była poinformowana 

o terminie kiedy i jak będą przeprowadzane szczepienia.  

Podziękował Burmistrzowi za wznowienie budowy kanalizacji sanitarnej w Kurzelowie dzięki 

przyznanym środkom finansowym pochodzących  z budżetu państwa  w kwocie 2 miliony 

złotych, choć Gmina wnioskowała na budowę kanalizacji o kwotę 12 milionów złotych.   

Podziękowanie również dla Posła Bartłomieja Dorywalskiego  za pomoc przy składaniu 

wniosku dzięki temu Gmina otrzymała  2 miliony złotych, wniosek opiewał na 12 milionów 

złotych ale otrzymane 2 miliony złotych pozwoli w Kurzelowie wybudować drugi odcinek 

kanalizacji, na który mieszkańcy czekali od dłuższego czasu.  

Przewodniczący Rady –zwrócił się do Burmistrza słowami Cyt. „ Szanowny panie Burmistrzu 

serdecznie dziękuję w imieniu własnym i całej Rady za bardzo dobrą współpracę, za wszystkie 

osiągnięcia, za które  możemy się pochwalić wspólnie, gdyż wspólnie nad nimi pracujemy, 

obrazują tę dobrą współpracę. Jeszcze raz dziękuję za czas poświęcony na rozmowy 

indywidualne również  grupowe i bardzo proszę nie zmieniać tego scenariusza dalszej 

współpracy.”      

Złożył również życzenia zdrowia , spokoju , optymizmu, uśmiechu  i życzliwości na co dzień 

dla wszystkich osób uczestniczących w obradach sesji.  

Burmistrz – przyłączył się do życzeń. Podziękował za mijający rok. Podziękowania dla 

wszystkich, którzy potrafili się odnaleźć  w tej odmiennej rzeczywistości codziennego życia, 

podziękowania dla wszystkich mieszkańców naszej małej ojczyzny, przedsiębiorców, którzy 

w tym trudnym czasie musieli się borykać z trudnościami. Należy się pokłonić się przed tymi, 

którzy stali na  pierwszej linii frontu w walce z pandemią, pracownikami służby zdrowia, 

ratownikami medycznymi, wszelkimi służbami, inspekcji. Troska o nasze  zdrowie była ich 

naczelną wartością.  

Przewodniczący Rady – złożył serdeczne życzenia dla internautów, którzy oglądają obrady 

sesji. 

Do punktu 7 

Przewodniczący Rady – stwierdził, iż został wyczerpany porządek dzisiejszych obrad i zamknął 

obrady dwudziestej szóstej sesji Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

 

           Protokołował                                                                Przewodniczący Rady Miejskiej  

 

/-/ Mirosław Witkowicz                                                              /-/ Grzegorz Dudkiewicz 
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